
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER  LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2017

Núm. i classe de sessió: 25 / 2017. Ordinària 

Dia i hora: 27 de NOVEMBRE de 2017 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

- Designats   per Alcaldia

     Sr. Raúl Galván López

- Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete                               Grup Polític C's

- Representants de les associacions veïnals

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz AV San Pablo

  Sr. Alberto Ramos Renau AV San Jaime

  Sr. José L. Gómez Sánchez AV San Bernardo

  Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. Jorge García Alcalá Manuel

   Sr. Joaquín B. Torres Navarro  
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En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes es trobaran omeses o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal. 

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objecto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
substituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 



    Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

    Sr. Ana Mª Latorre Centelles 

 

NO HI ASSISTEIXEN:    

    Sr. Miguel A. Guillamón Naches

       

Ordre del dia

1r  - Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Districte Sud de data 30 d’octubre de 2017

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t -  Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h 
del  dia  27 de  novembre  de  2017,  sota  la  presidència  de  la  Il·lma.  Tinent  d’Alcaldia, 
senyora Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i senyores suara esmentats a 
fi de celebrar la sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte SUD, amb la meua 
assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència per la Presidència, s'inicia la sessió i es tracten 
els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r  - APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L’ACTA CORRESPONENT  A  LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 30 D’OCTUBREDE 2017.

Com que no hi ha objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària, que va 
tindre lloc el dia 30 d’octubre de 2017, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n - INFORME DE LA PRESIDENTA 

Amb relació a la sol·licitud d’incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en 
virtut als informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents. 

AV SAN BERNADO 

Es passa a l’empresa de manteniment, UTE Jardines de Castellón, l’arreglament 
de reg per goteig dels arbres del parc de Roselló que estan solts.
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AV SAN PABLO

S’avisa a l’empresa de manteniment perquè execute la poda de les moreres, des 
de l’entrada al barri fins a la plaça de la Mare de Déu al grup Perpetu Socors ja que 
l’any passat no es va realitzar la poda corresponent. 

S’han realitzat les tasques de neteja dels vidres  de l’Associació, ja que són de 
grans dimensions i el personal no pot baixar-los per a netejar-los correctament.

AV SAN JAIME

Respecte a la sol·licitud de la neteja del camí de la séquia Major des del grup 
Roquetes fins a Santa Teresa amb motiu de la caminada del 2 de desembre, s’han 
donat les instruccions oportunes per a la sega i recollida de les herbes. Els treballs es 
realitzaran en el moment en què la programació d'aquests ho permeta.

AV LA ADUANA

La  presidenta  informa que el  Sr.  Serrano  ha  sol·licitat  que s’arregle  el  camí 
Sequiota, ja que el ferm té desperfectes i els marges del camí estan plens de males 
herbes (s’hi adjunten fotos). També sol·licita tancar el descampat dels grafits del grup 
Lourdes, ja que moltes nits aparquen cotxes amb la música molt alta i fan botellón. 

Sobre els desperfectes del ferm del camí Sequiota i els marges del camí que 
estan plens d'herbes, s’han donat les instruccions oportunes per a la sega i recollida de 
les herbes en la localització indicada. Els treballs es realitzaran en el moment en què la 
programació d'aquests ho permeta. Així mateix, es repararan els desperfectes indicats 
del marge del camí.

Respecte de la sol·licitud de tancar el descampat dels grafits del grup Lourdes, 
es tindrà en compte per a l’estudi de la seua viabilitat tècnica.

             

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l’ordre del dia.

4t - PRECS I PREGUNTES

AV    SAN JAIME

Reclama una vegada més que en el seu moment van començar a tallar els arbres 
en la plaça, l’endemà va ploure i ja no hi han tornat, per la qual cosa el treball no s’ha  
finalitzat i s'hauria d'acabar.

Els veïns volen agrair la iniciativa de la campanya de dinamització en els barris del 
Districte Sud 2017.
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Reclama una vegada més que es torne a pintar el pàrquing del grup i que s'intente 
aprofitar el màxim possible l’espai perquè càpiga el nombre màxim possible de vehicles.

El Sr.  Ramos invita el  pròxim dia 2 de desembre de 2017 als presents al  grup 
Roquetes amb motiu de la realització dels grafits.

AV    PARTIDA ESTEPAR

Pregunta  en  quina  situació  està  el  tema  de  la  tanca  de  la  via  del  tren.  La 
presidenta li informa que encara no han rebut contestació d’ADIF respecte d’això. 

Respecte  al  Pla  d’Asfaltatge,  comunica que abans d'asfaltar  la  prolongació de 
l’avinguda de Vila-real, paral·lela al carrer Chóvar, caldria reparar el carrer ja que els 
edificis estan a un nivell més baix i es produeixen entollades.

També es fa constar que s'hauria de reparar l’accés als bancs del carrer Eslida.

AV SAN PABLO

Sol·licita la reparació de la vorera del carrer Sant Alfons amb el carrer Montiel, ja 
que està afonada.

També informa de la necessitat de reparar les persianes de l’Associació, les quals 
estan trencades.

AV   SAN BERNARDO

Demana informació una vegada més sobre la línia 7 d’autobusos. La presidenta li 
informa que ella ha insistit que la L-7 passara per tots els grups perifèrics del sud, però 
pareix que no és viable. El Sr. Gómez comenta que arreplegarà firmes i les presentarà.

Sol·licita estanteries per a l'associació i comenta que hauran d’avisar el president 
per saber on s'han de col·locar.

Demana informació a la presidenta sobre el Pla d’Asfaltatge de Pi Gros. Aquesta li 
respon que ho comprovarà.

Informa que els fanals de l’accés al port al barranquet, sobre l’1 de la matinada 
s'apaguen tots i al Camp de Montiel, zona pisos nous, a Pi Gros estan encesos tots i  
haurien d’alternar l’encesa, i traslladar els sobrants del Camp de Montiel fins a la vorera 
d’entrada al barri.

Reclama la neteja d’herbes al carrer Tírig i sol·licita que posen formigó per a evitar 
que tornen a eixir.

I  sent  les 20:35 de la data indicada en l’encapçalament, sense que hi haja més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done 

4



Ajuntament de Castelló de la Plana

fe i,  perquè conste,  alce aquesta acta que firme al marge junt  amb la presidenta del 
Consell Municipal del- Districte Sud.
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